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Behandling: 
Gunnhild Tettli (AP) fremmet på vegne av formannskapet følgende forslag: 
Formannskapet ser ikke økonomien riktig til et så stort tiltak. Formannskapet ønsker at det 
utarbeides en plan for vedlikehold og oppgradering av kommunale grusveier. 
 
Votering  
Forslag fremmet av Gunnhild Tettli (AP) ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Formannskapet ser ikke økonomien riktig til et så stort tiltak. Formannskapet ønsker at det 
utarbeides en plan for vedlikehold og oppgradering av kommunale grusveier. 
 
 


